
 

Onderwerp Fractie Behandeld 

in 

Behandeld 

in datum 

Behandelen in Portefeuille

houder 

Inhoud 

Zonneladder VVD PS 06-11-

2023 

Leefomgeving Kocken, R. Gedeputeerde KOCKEN: Op dit moment vind ik die 

conclusie nog te vroeg.  Uw volgende punt ging- Daar 

zat wel een motie bij, dus daar kom ik zo direct op 

terug. Dan waren er volgens mij verder een aantal 

vragen van meneer Terwal. Namelijk de vraag: wanneer 

komt de zonneladder er? Wij hebben een provinciale 

ambitie, maar wij hebben ook te maken met het Rijk. 

En het Rijk heeft ons onlangs vanuit Den Haag ook een 

zonneladder aangereikt. Het lijkt me nuttig dat we én 

onze eigen ambitie én die ladder, waar we ook gewoon 

aan gebonden zijn, met elkaar verenigen. Dus we zijn 

daar op dit moment mee bezig. We verwachten een 

voorstel daarvoor eind dit jaar te kunnen doen. Dus 

dat is eigenlijk al vrij snel. Dan komt dat naar u toe.  

Dat geldt eigenlijk ook voor de windladder, maar 

daarbij hebben wij een verkenning gestart en daarbij 

betrekken we zowel de landelijke conceptnormen en 

we kijken naar wat er in andere provincies nu als 

windladder wordt gehanteerd. Voor de consequenties 

van de landelijke normen brengen we in beeld wat dat 

betekent voor de omvang en de mogelijkheden in de 

bestaande zoekgebieden. Zodra wij dat in kaart 

hebben, komt dat ook naar u toe. 



 

Begroting CDA Leefomgev

ing 

16-10-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Gedeputeerde Olthof belooft voor het einde van het 

jaar met een nieuw sponsorbeleid te komen en dit met 

de Staten te bespreken. Dit onderwerp zal op de B-

agenda worden geplaatst en het is aan de Staten om te 

bepalen hoe ze hiermee verder willen gaan.  

Gedeputeerde Olthof meldt dat er een update zal 

komen over de resultaten van de verduurzaming van 

de sportaccommodaties en dat deze informatie met 

alle betrokkenen zal worden gedeeld.  De heer Heijnen 

(CDA) vraagt de gedeputeerde in de update ook aan te 

geven hoeveel sportaccommodaties wel subsidie 

hadden willen krijgen, maar die zijn misgelopen. 

Gedeputeerde Olthof zegt toe deze informatie toe te 

voegen aan de update. 

Gezondheid/

Milieu: 

Moties 

Provinciale 

Staten Tata 

Steel met 

afdoeningsvo

orstellen voor 

M23-2022 

en M45-

2023 

CU Leefomgev

ing 

16-10-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Gedeputeerde Olthof geeft aan dat er binnenkort een 

nieuwe planning verwacht wordt met betrekking tot de 

vergunningverlening. Zodra deze nieuwe planning 

beschikbaar is, zullen Provinciale Staten hierover 

geïnformeerd worden. De heer Klein (CU) vraagt of in 

de genoemde Kamerbrief specifiek vermeld staat dat 

de maatwerkafspraken concrete termijnen bevatten 

voor de realisatie van de DRI en de sluiting van 

kooksgasfabriek 2. Hij benadrukt dat dit de 

kernpunten zijn waar het voor hun partij om draait. 

Gedeputeerde Olthof geeft aan dat hij moet nagaan of 



 

de maatwerkafspraken of de Kamerbrief inderdaad zo 

specifiek zijn opgesteld. Hij belooft schriftelijk terug te 

koppelen over dit punt. 

Actualiteit 

n.a.v. RIVM 

rapport 22 

september 

2023 

 PS 02-10-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Mevrouw Uiterwijk (JA21):  Ja, voorzitter, jarenlang 

hebben we gehoord dat we niks kunnen, omdat het 

verband niet vaststaat tussen gezondheid en Tata 

Steel. Nu hebben we na jaren dat verband… ….en nu 

zegt u van, ja, we weten al dat dit niet leidt tot 

toepassing van het voorzorgsbeginsel. Dat rapport is 

net uit. Wij vragen om een onderzoek wat wel kan. 

Waarop baseert u dat het niet kan?  Gedeputeerde 

Olthof: Ik geef u aan, dat is de informatie die ik krijg. 

….. Op basis van het onderzoek wat er ligt, doe ik u de 

toezegging dat ik er de volgende keer op terugkom 

om te kijken of de situatie veranderd is waardoor 

uiteindelijk het voorzorgsbeginsel wel mogelijk een 

kans van slagen heeft. 

Actualiteit 

n.a.v. RIVM 

rapport 22 

september 

2023 

 PS 02-10-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Gedeputeerde Olthof: Dan de juridische ruimte pakken 

om gezondheid te beschermen, motie M118-2023. 

Die is overbodig, want dat betreffende rapport waar u 

naar verwijst, dat wordt meegenomen in het 

onderzoek naar mogelijkheden tot het intrekken van 

die kooksgasfabriek. Daar is ook KokxDeVoogd bij 

betrokken. En we voeren al een verkenning uit naar de 

mogelijkheden, instrumenten, onder de Omgevingswet 



 

om die ook in te zetten. En we verwachten die 

resultaten ook in de loop van dit jaar. Dus voor het 

einde van het jaar informeer ik u daarover. Dus dat 

onderzoek loopt. En dat heb ik net al gezegd: dat 

nemen we breed, alle elementen nemen we daarin 

mee. 

Discussienot

a SP, PvdD en 

JA21 over 

biomassacent

rale Diemen 

SP, 

PvdD 

en JA21 

Leefomgev

ing 

21-09-

2023 

Leefomgeving Kocken, R. De voorzitter stelt vast dat er behoefte is aan een 

technische briefing over het MER-proces en 

vergunningverlening. Er zal worden gekeken of daarin 

kan worden voorzien. 

Voortgangsra

pportages 

RES 

 Leefomgev

ing 

21-09-

2023 

Leefomgeving Kocken, R. Vervolgens reageert gedeputeerde Kocken op de vraag 

van de heer Klein betreffende een reële inschatting van 

zon op dak. Ze bevestigt dat bij de herijking voor de 

RES in het voorjaar van 2024 opnieuw berekend wordt 

wat gerealiseerd is en wat reëel is om te verwachten. 

Ze geeft aan dat er meer zicht op deze kwestie zal zijn 

tegen die tijd en dat deze informatie dan gedeeld zal 

worden. 

Voortgangsra

pportages 

RES 

 Leefomgev

ing 

21-09-

2023 

Leefomgeving Kocken, R. In reactie op de vraag over de rapporten over wind op 

land zegt gedeputeerde Kocken toe dat deze zullen 

worden gedeeld met Provinciale Staten. 

Tata Steel  Leefomgev

ing 

18-09-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. De gedeputeerde uit zijn verbazing over de brief van 

Tata Steel en de ruimte die daarin gezocht wordt. Hij 

houdt vast aan de huidige planning en belooft terug te 



 

komen bij de Staten met meer duidelijkheid over de 

gevolgen voor het projectbesluit, de participatie en de 

planning. 

Tata Steel  Leefomgev

ing 

18-09-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Het gaat mevrouw Bouhlel-Lascaris (SP) niet zozeer 

over dat alle brieven aan GS ook naar PS worden 

gestuurd. Mevrouw Bouhlel vroeg of de gedeputeerde 

een terugkoppeling wil geven over zijn gesprek met de 

bewoners. Gedeputeerde Olthof benadrukt dat het 

alleen zinvol is om de beantwoording door GS te delen 

als Provinciale Staten de oorspronkelijke brieven ook 

ontvangt. De gedeputeerde wil dit verzoek eerst goed 

overwegen, omdat als hij instemt, dit mogelijk 

betekent dat alle brieven die GS beantwoordt, gedeeld 

moeten worden met PS. Mocht het verzoek specifiek 

gaan over deze ene reactie, dan zegt hij toe dat PS de 

betreffende terugkoppeling zal ontvangen. 

Tata Steel  Leefomgev

ing 

18-09-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Gedeputeerde geeft aan dat het intrekken van een 

vergunning enkel en alleen op basis van rauwe kooks 

bijna onmogelijk is. Er vindt een verkenning plaats 

naar de mogelijkheden om dit te verbreden. 

Gedeputeerde meldt dat er in de Omgevingswet 

mogelijk meer ruimte is voor het aanpakken van dit 

soort kwesties. De gedeputeerde zal daar in het vierde 

kwartaal 2023 bij de Staten op terugkomen. 



 

weerstandsra

tio ODNZKG 

JA21 PS 17-07-

2023 

Leefomgeving Beemsterbo

er, J. 

Mevrouw UITERWIJK (JA21): Ja, voorzitter, kunt u 

misschien toezeggen dat u PS op de hoogte houdt 

over de ontwikkelingen in het DB, en ook als er 

zorgelijke ontwikkelingen zijn rond het niet op orde 

krijgen van de weerstandsratio? Want als u dat kunt 

toezeggen, dan kunnen we het amendement weer 

intrekken.  Gedeputeerde STIGTER: Ik zal toezeggen 

dat mijn opvolger in veel details en regelmatig de 

nieuwe Staten zal informeren op het onderwerp. 

Extra 

aandacht 

voor 

oppakken 

zorgen 

omwonenden 

Tata Steel 

PvdD PS 17-07-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Olthof Ik doe de toezegging dat ik nogmaals bij de 

omgevingsdiensten en ook zelf nog een keer aandacht 

zal vragen voor de communicatie en ‘hoe zorgen we 

dat wij elkaar beter verstaan’. Maar deze motie bij de 

overwegingen ging wat verder, want dan gaat het veel 

meer over het inzetten van de maatregelen. Ja, en dat 

kan ik gewoon niet toezeggen. Dat is uiteindelijk de 

wet- en regelgeving die daar de kaders voor meegeeft.  

Ik doe u de toezegging: we kunnen daar de 

eerstvolgende commissie vragen: hoe is dat gesprek 

gegaan  wat heeft dat opgeleverd? Geen enkel 

probleem 

jaarlijkse 

rapportage 

programma 

Tata Steel 

PvdD Interim-

commissie 

26-06-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Statenlid Kostíc (PvdD)vraagt naar de jaarlijkse 

rapportage waarin ingegaan wordt op de ambities 

rondom Tata en de vraag of die voldoende zijn om de 

gezondheid te beschermen.   Statenlid Kostíc (PvdD) 



 

meent dat de gedeputeerde ook heeft toegezegd om 

terug te komen op de jaarlijkse rapportage over de 

vorderingen en de mogelijkheden van een camera te 

bekijken.  De voorzitter corrigeert het statenlid Kostíc 

en zegt dat de opmerking over de jaarlijkse rapportage 

klopt maar er is geen toezegging gedaan over een 

mogelijke camera. 

PCR incl. 

mandaat 

vergunningen 

D66 PS 30-05-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. We geven een PCR over een aantal vergunningen en we 

vragen mandaat als er een vergunning aan moet 

worden toegevoegd. Ik begrijp heel goed dat de Staten 

wil weten van, hé, waar gaat het dan over? Dus ik wil 

ook graag met u afspreken dat we u erover informeren 

als zich dat gaat voordoen. 

Evaluatiecrite

ria 

Participatie 

HeraCless-

Groen Staal 

D66 Interim-

commissie 

15-05-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. De gedeputeerde benadrukt dat het proces nog steeds 

wordt getoetst aan het provinciaal beleid en dat er 

enkele criteria zijn opgenomen. De gedeputeerde geeft 

aan dat het hem niet handig lijkt om nu een nieuwe 

participatieovereenkomst op te stellen, maar dat hij 

wel zal terugkomen op hoe de evaluatie van het 

participatietraject op een goede manier kan worden 

uitgevoerd. Hij verzekert dat dit ook een afspraak is 

met Tata Steel en dat hij ervoor zal zorgen dat dit 

wordt vastgelegd en dat Provinciale Staten hierover 

wordt geïnformeerd. 



 

Advies over 

reikwijdte en 

detailniveau 

(NRD) van de 

M.E.R. - 

HeraCless-

Groen Staal 

JA21 PS 12-04-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Uiteindelijk ligt er een advies ook aangevuld met de 

commissie MER. Dat advies gaat naar Tata Steel toe om 

uiteindelijk dat mee te nemen in de MER. Ik zeg u toe 

dat we uiteraard die adviezen mee zullen wegen die we 

hebben gegeven aan de voorkant bij het beoordelen 

van die MER. En die toezegging doe ik u. .......Daarom 

ben ik nu consequent er even in, dat ik zeg van, ik 

ontraad alle moties. Maar die NRD, daarvan zeg ik van, 

in de geest van wat u hier bedoelt, dat zal ook 

gebeuren en dat zullen we ook beoordelen bij 

uiteindelijk het vaststellen van de MER. 

Rol OD 

communicere

n mbt 

bescherming 

natuur en 

dieren 

PvdD NLG 16-01-

2023 

Leefomgeving Stigter, E. Statenlid Kostiç ziet graag dat de Omgevingsdienst 

duidelijk communiceert wat haar taken zijn, wat zij 

kan betekenen voor burgers en waar zij te vinden is 

voor diezelfde burgers. Zij roept de provincie op om 

de bekendheid van de Omgevingsdienst te vergroten. 

Specifiek met betrekking van ‘OD Noord Holland 

Noord’ vraagt zij zich af wat die gaat doen aan de 

bredere bescherming van natuur en dieren. Als reactie 

op de opmerking van Statenlid Kostiç zegt 

gedeputeerde Stigter toe om nogmaals aandacht te 

vragen voor de vindbaarheid van de Wet 

Natuurbescherming. 

Borgen van 

de planning 

CU NLG 16-01-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. de heer Klein vraagt: hoe kunnen we borgen dat de 

planning wordt gehaald en er geen vertraging ontstaat 



 

Heracless-

groen staal 

bij Tata? gedeputeerde Olthof deelt deze zorg en gaat 

harde deadlines en consequenties goed vastleggen 

met de ministeries EZK en I&W. hij benadrukt dat 

gezondheid voorwaardelijke is om deze verandering in 

te zetten. 

alternatieve 

scenario's 

voor Tata  

Steel 

PvdD NLG 16-01-

2023 

Leefomgeving Olthof, J. Statenlid Kostiç vraagt of afschaling van productie 

wordt     meegenomen. Daarnaast vindt statenlid 

Kostiç dat de provincie kan  vragen om een onderzoek 

naar het CE-Delft-scenario.    Gedeputeerde Olthof 

legt uit dat de provincie formeel als bevoegd gezag de 

vergunningsaanvraag van Tata moet beoordelen. Het 

ministerie van EZK is in de positie om met Tata te 

spreken over andere scenario’s. De gedeputeerde is 

wel bereid om te vragen of een andere omvang van 

Tata meegenomen kan worden in de MER. 

onderzoek 

juridische 

mogelijkhede

n KGF2 

PvdD PS 19-12-

2022 

Leefomgeving Olthof, J. Tijdens de vergadering van PS besproken motie 253 

gericht op het versnellen onderzoek naar 

mogelijkheden intrekken vergunning KGF2 is 

verworpen. N.a.v. Olthof: ik kan u wel zeggen dat we 

in ieder geval ons uiterste best doen het voor de 

zomer, dus eind tweede kwartaal, klaar te hebben. 

Maar nogmaals, we zijn ook afhankelijk van ander 

partijen die dit mogelijk moeten maken. 



 

top tien echt 

ongewone 

voorvallen 

CU NLG 28-11-

2022 

Leefomgeving Olthof, J. 4.a  Informatie voorziening VTH bij provinciale 

bedrijven NLG 28-11-2022 Olthof Voor CU zou een 

betere onderzoeksvraag zijn geweest welke ongewone 

voorvallen Tata Steel heeft gemeld en hoe vaak deze 

zich in werkelijkheid voordoen. Sommige ongewone 

voorvallen lijken vergund terwijl andere dit niet zijn. 

Hoe kan hierop meer grip worden verkregen vanuit het 

traject toezicht en handhaving? Gedeputeerde Olthof 

zegt toe om na afstemming met de organisatie in de 

loop van volgend jaar, gekoppeld aan de VTH-brief, op 

de stand van de top tien van de echt ongewone 

voorvallen terug te komen. 

Afdoen motie 

174 inzake 

extra inzet 

op besparing 

van 

energiegebru

ik door de 

provincie 

 RWK 28-11-

2022 

Leefomgeving Stigter, E. Gedeputeerde Stigter antwoordt dat hij niet bekend is 

met het onderzoek, maar dat de richtlijn van het 

kabinet is doorvertaald naar de manier van werken van 

de provincie. Van het totale energieverbruik van de 

provincie zit 85% in de infrastructuur en 15% in de 

gebouwen. In de zomer maakt de provincie geen 

gebruik van airco maar van koudeopslag uit de bodem. 

Overheden krijgen een keer in de vier jaar een 

energie-audit. De besparing per graad koeler is 

ongeveer 8%. De inventarisatie van de 

besparingsmogelijkheden is begin volgend jaar 

inzichtelijk en hier komt gedeputeerde op terug in de 

vorm van de brief. 



 

Nationaal 

programma 

RES 

 RWK 05-09-

2022 

Leefomgeving Stigter, E. Gedeputeerde Stigter geeft aan De halfjaarlijkse foto 

van het nationaal programma te delen met de staten. 

MRA 

meerjarenbe

goting 

 EFB 20-06-

2022 

Bestuur Olthof, J. Hr. Olthof: -  zal de vraag of de verlaging van het 

budget verduurzaming leefomgeving leidt tot een 

verhoging van andere budgetten zodat de inzet op 

klimaat en biodiversiteit gelijk blijft, aan de MRA 

voorleggen  - Het grootste deel van het aanjaagbudget 

is bestemd voor de MRA als netwerkorganisatie, maar 

een nadere specificatie van de relevante 

werkzaamheden is reeds opgevraagd en zal worden 

voorgelegd aan PS   PS 4 juli 2022: - Begin volgend 

jaar komt er ook een evaluatie van de termijnagenda 

en de voortgangsnota. Dan willen we ook de 

transparantie hieraan koppelen, zodat u ook een beter 

beeld heeft van wat er gebeurt  - Als Amsterdam dan 

toch besluit om het niet te doen, dan zullen wij een 

nieuwe afweging moeten maken over wat dat betekent 

voor de bijdrage van de provincie Noord-Holland. 

toetsingskad

er gezonde 

leefomgeving 

CDA NLG 13-06-

2022 

Leefomgeving Olthof, J. De vraag van het CDA over het toetsingskader 

Gezonde leefomgeving. Vanuit het IPO wordt eraan 

gewerkt. Er is inderdaad wel gekeken of er met harde 

toetsingscriteria aan de slag kan worden gegaan. Dat 

blijkt voor een gezonde leefomgeving echter heel 

ingewikkeld. Gedeputeerde Olthof wil wel een 



 

onderscheid maken tussen uiteindelijk de harde 

toetsing wat betreft lucht, geluid en geur. Daarvoor 

gelden regels waarop getoetst wordt. In dezen gelden 

toetsingscriteria wat betreft natuur in de stad, gezond 

leven, bewegen en dat soort zaken. Er wordt thans 

gewerkt aan een inspiratiemodel, zodat die gezonde 

leefomgeving uiteindelijk wordt meegenomen bij alle 

gebiedsontwikkelingen. Daarmee ga je van afwegend 

toetsen veel meer naar het betrekken en afwegen, 

zodat je de onderwerpen een onderdeel laat zijn van 

de verdere ontwikkeling van de verstedelijking. Er is 

thans nog geen inspiratiemodel. Op het moment dat 

dit er wél is en GS er wat verder mee zijn, zullen zij de 

Staten er uiteraard bij betrekken. 

Eerste 

partiële 

herziening 

omgevingsve

rordening 

Noord-

Holland 2020 

 PS 23-05-

2022 

Leefomgeving Kocken, R. Dhr. Klein (CU) is verrast over het feit dat de 

draairichting van Windturbines niet is meegenomen in 

de landschappelijke adviezen en de richtlijn. 

Gedeputeerde Stigter geeft aan dat het geen bewuste 

keuze is de draairichting niet in de handreiking op te 

nemen en wil hier opnieuw naar kijken. 

Discussienoti

tie 

laaggeletterd

heid PvdA 

 EFB 09-05-

2022 

Leefomgeving Pels, Z. mw. Pels zegt toe: - een verkenning uit te laten voeren 

naar de mogelijkheden (inzet van ProBiblio, de motie 

van PS over het hanteren van taalniveau B1 in de eigen 

communicatie en arbeidsmarkt), maar wel binnen deze 



 

kaders  - in de verkenning zal worden meegenomen  

welke regie- en coördinatierol de provincie kan spelen 

bij het faciliteren van gemeentelijke regelingen. De 

resultaten zullen na de zomer voorgelegd worden 

ZZS 

inventarisatie 

afvalbedrijve

n 

CDA NLG 21-06-

2021 

Leefomgeving Olthof, J. De provincie en de OD's hebben moeite om de 

inventarisatie bij afvalverwerkende bedrijven goed in 

beeld te krijgen. Er is sprake van een landelijke 

harmonisatie van de uitvraag bij afvalbedrijven. Kan 

deze binnen afzienbare tijd worden gerealiseerd? Wat 

is het tijdspad? En hoe wordt ervoor gezorgd dat de 

geharmoniseerde uitvraag ook echt effectiever zal zijn 

en zal gaan leiden tot een hoge respons op de uitvraag 

naar ZZS? Gedeputeerde Olthof geeft aan dat hij het 

exacte tijdspad nog niet helemaal helder voor ogen 

heeft, maar dat er volop aan wordt gewerkt. Hij zal 

alsnog later kunnen aanleveren wanneer wat verwacht 

wordt. 

Financiële 

betrokkenhei

d energie 

transitie 

 PS 05-10-

2020 

Leefomgeving Stigter, E. Mevrouw De Vries vroeg de financiële betrokkenheid te 

stimuleren en dat gaan wij doen. Wij zien ook elders in 

het land dat draagvlak enorm geholpen kan worden als 

inwoners niet alleen kunnen inspreken over waar kan 

het maar dat ze daadwerkelijk financieel kunnen 

participeren. Her en der komt dat van de grond, maar 

dat mag best een tandje steviger. Richting RES 1.0 



 

komen wij met een plan van aanpak, hoe wij financiële 

participatie kunnen gaan stimuleren. 

Biomassa  PS 29-06-

2020 

Leefomgeving Stigter, E. Ik heb al eerder in de commissie en PS aangegeven dat 

er op dit moment een traject loopt met de SER die met 

een advies komt en een kabinet dat met een 

duurzaamheidskader komt en dat wij dat afwachten 

alvorens als provincie in overleg met onze partners in 

MRA-verband met een visie op biomassa te komen, die 

wat breder is dan alleen de houtige biomassa. Dat lijkt 

mij een goed moment om daar als provincie aan te 

geven hoe wij tegen biomassa aankijken. 

De regionale 

actieprogram

ma's  wonen 

die 

gemeenten 

opstellen op 

basis van de 

demografisch

e 

ontwikkeling

en in hun 

regio om 

voldoende 

woningen op 

SP RWW 22-02-

2016 

RWW van: 19-

09-2016 

Geldhof, J. Gedeputeerde Geldhof zal een opgave toesturen van 

de criteria en indicatoren die in de RAP’s zijn 

opgenomen, zoals betaalbaarheid, nultredenwoningen, 

duurzaamheid, leefomgeving 



 

termijn 

beschikbaar 

te hebben. 

Transitie naar 

collectieven 

 PS 29-06-

2015 

 Talsma, T. (Talsma) De opmerking van de heer Klein over de 

transitie naar de collectieven, dat was ook een 

opmerking van D66, die uitnodigt om daar nog eens 

een leuke beschouwing over te houden, wat het nut 

geweest is van de collectieven en dat soort dingen, 

maar dat doe ik nu maar niet. De transitie naar de 

collectieven is volgens mij een efficiencyslag, geen 

opgelegde staatseconomie zoals dat in andere landen 

met collectieven soms gaat, maar dit is denk ik op dit 

moment de beste manier en een verbeterslag.  Als u 

vraagt, kunnen wij over een jaar in de commissie 

horen of het ook gewerkt heeft en of er niet bepaalde 

agrariërs uit de boot vallen, ja. Ik wil het zelf ook 

weten, dus als dit ook landelijk gebeurt en niet alleen 

in Noord-Holland, dan wil ik zeker kijken of dit geen 

negatieve gevolgen heeft in Noord-Holland. Dat is 

gemakkelijk te meten, dus ik zeg u toe om een keer in 

de commissie daarnaar te kijken. 

Toelichting 

westzijde 

Haarlemmer

meer 

D66 R&M 09-02-

2015 

 Geldhof, J. De heer Struben (D66) merkt op dat tijdens de 

vergadering de toezegging is gedaan dat door Bert 

Uitterhoeve een toelichting over de westzijde van de 

Haarlemmermeer aan de commissie gezonden zou 



 

worden. De toelichting ziet op de uitwerking van de 

plannen met de woningbouwopgave (die dateert uit 

2006 van de Gebiedsuitwerking Haarlemmermeer - 

Bollenstreek) in de gemeente Haarlemmermeer over de 

Parels aan de Ringvaart. Hij heeft deze toelichting nog 

niet ontvangen en vraagt of die alsnog gestuurd kan 

worden. De voorzitter merkt op dat dit verzoek zal 

worden meegenomen. 

Adhesiebetui

ging 

Nutriënten 

Veenweiden 

Rijn-West 

PvdD WEB 07-10-

2013 

 Geldhof, J. De heer Van Liere (PvdD) vraagt naar aanleiding van de 

Adhesiebetuiging Nutriënten Veenweiden Rijn-West 

waarop GS hun vertrouwen baseren in de maatregelen 

van LTO, die volgens hem alleen implementatie op 

bedrijfsniveau stimuleren. Het Planbureau voor de 

Leefomgeving (PBL) heeft berekend dat met de huidige 

maatregelen, inclusief het Natuurpact, 35% van de 

doelen kan worden gehaald in 2027. Dat is veel te 

weinig. Hij vraagt of dit alles is wat GS aan de 

nutriëntenproblematiek willen doen.  Mevrouw Geldhof 

(ged.) heeft de gegevens uit de brief van GS niet 

paraat, en zal de vraag dus schriftelijk beantwoorden. 

Zij neemt in deze reactie ook de verdere plannen van 

GS rond de nutriëntenproblematiek mee. 

 


